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Corrigendum

Page 7, statement by Mr., Brown (United States)

Delcte the seeond sentence (beginning in the fifth line) and substitute

the following:

Page

"The United States dclegation was particularly gratificd that
the negotiations envisaged under Section 14 of the Transitiohal
Provisions would be completcd as soon as possible; the discussions
which had taken place in the Working Party had materially contributed

to a better understanding of the problems of specific outside nations
in connection with those negotiations",

10, statement by Mr, Brown (United States) on Status of Protocols

Delete the second sentence,
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COMPTE RENDU DE LA DIX-HUITIEME SEANCHE
Corrigendum

8, intervention de M. Brown (Etats-Unis)

Page

Supprimer la deuxiéme phrase et la remplacer par le texte suivant:

"La délégation des Etats-Unis se félicite tout particuliérement de ce que
les négociations envisagées a l'article XV de la Convention relative aux
dispositions transitoires seront menées & bien dans le plus bref délai;
d'ailleurs, les discussions du groupe de travail ont permis de mieux

comprendre les problémes particuliers que suscitent aix pays tiers les-
dites négociations',

11, intervention de M. Brown (Etats-Unis)

Supprimer la deuxiéme phrase.




